
KRM.0003.773.2023 

Tarnów 22-06-2023 

 

Angelika Świtalska 

Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 

 

 

 

 

                                                                 Interpelacja 

 

 

                                                                                             Roman Ciepiela 

                                                                                             Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

 

Zwracam się z prośbą o informację dotyczącą wydatków związanych z promocją Igrzysk 

Europejskich. Jakie ostatecznie poniesiono koszty z tego tytułu? Jakie działania podjęto? Co 

zrobiło miasto, aby promować Igrzyska? 

 

 

                                                                                                    Z poważaniem 

                                                                                                            Radna Miasta Tarnowa 

 

           /-/ Angelika Świtalska 

 

 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują: 

1x Adresat 

1x Kancelaria Rady Miejskiej 

1x Wydział Organizacyjny UMT 

1x a/a 


